
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 08/2023

Aika: 28.2.2023 Paikka: Huone 301C
kello 16:00 Otakaari 4

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Maiju Koponen
Miika Luhtamäki P 16.2. S 16.2 Elias Peltola (sihteeri)
Aino Juvakka Aino Ylänne
Tommi Karvonen S 7.1. Ella Koivisto

Poissa: Elias Pasanen Sofia Ahola

S/P = saapui/poistui
1. KOKOUKSEN AVAUS

1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 16:00.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Hyväksytään esityslista kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Tornivaara ilmoitti, että tänään on kuukauden viimeinen päivä.
5.2. Martti ilmoitti, että kokoustaa Wapusta Prosessiteekkareiden kanssa.
5.3. Koivisto ilmoitti, että Wappu on julistettu.
5.4. Peltola ilmoitti, että on poissa ensi viikon kokouksesta ja tarvitsee

tuuraajan. Sovittiin, että Karvonen toimii sihteerinä seuraavassa
kokouksessa.

5.5. Tornivaara ilmoitti, että ensi viikolla kokoukseen tulee wappulehti Äpyn
edustajia vierailemaan.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Kovanen Mai
Ihalainen Iiris
Hormaluoma Leevi
Päätös: Hyväksytään yllä olevat henkilöt killan jäseniksi.

6.2. Raadin palautetta
Raati on saanut palautetta budjettiin ja asia on käsitelty vuosikokouksessa.
Raati on saanut positiivista palautetta killan hiihtopäivästä, jonka
liikuntavastaavat järjestävät. Palautteessa kehuttiin hiihtoa ja sen mainostusta
tiedotuksessa. Raati välittää palautteen liikuntavastaaville heidän hyvästä
työstään. Raati kiittää palautteesta
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7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Juvakka: Tenttiviikko on ohi ja Tampereella oli mukavaa vuosijuhlilla
viikonloppuna.
Ylänne: Oli mukavaa MAIK-hallituksen vaihdossa. Tapahtumia on tulossa
paljon niin riittää tekemistä. Sai myös kesätöitä.
Karvonen: Viikonloppu meni mukavasti vanhempien luona. Nyt tuntuu, että on
paljon hommaa mikä stressaa hiukan.
Kontio: Hyvää kuuluu ja viikonloppu meni Kuopiossa. Budjettityökalu
aiheuttanut stressiä.
Luhtamäki: Wapun julistus kiva asia. ISO-haastattelut ovat lähteneet hyvin
käyntiin. Periodin alku ollut mukava ja sai kesätöitä mikä vähentänyt stressiä.
Koivisto: Välivaiheessa periodien vaihtumisessa ja ei nyt stressaa kovin
paljoa. On ollut mukava tehdä ISO-haastatteluja. Sunnuntaina oli FTKM
kämppäkierros.
Peltola: Viikonloppu meni mukavasti ja nyt tuntuu että on vähemmän
hommaa.
Koponen: Paljon hommaa ja pitää miettiä mistä saa aikaa kaikkeen
tekemiseen.
Martti: Tampereella oli mukavaa ja he olivat olleet hyvin vieraanvaraisia.
Päivät aika täynnä, mutta ei silti stressaa.
Pasanen: Tornivaara luki Pasasen kuulumiset: Kuuluu hyvää, muutto ja sitsit
pitää kiireisenä.
Tornivaara: Kuuluu hyvää ja viikonloppuna oli vuosijuhlat. Mukava, että on
uusi jakso alkanut ja on uusia mielenkiintoisia kursseja. Kun vuosikokous
ohitse niin mennään sen mukaan, mikä on vähentänyt stressiä.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. ENG x CHEM party

Juvakka kertoi tapahtumasta, joka oli tenttiviikon päätösjuhlat.
Oli meininkiä ja tunnelma katossa. Ensi vuonna toteutus voisi olla
hiukan eri tavalla.

7.2.2. Laskiaisrieha
Martti totesi, että oli mukavaa ja olisi voinut tarjota muutakin kuin
juotavaa. Tornivaara kysyi loungen toimivuudesta. Luhtamäki totesi,
että lounge oli hyvä, mutta teltalla olisi voinut olla esimerkiksi
makkaraa.

7.2.3. Vuosikokous
Karvonen mainitsi, että oli kivaa. Luhtamäki ilmaisi, että keskustelu
alkoi kiertää kehää, joka oli turhauttavaa. Juvakka mainitsi, että
tulevaisuudessa ei välttämättä tarvitse käydä yksityiskohtaisesti
esimerkiksi toimintakertomuksia. Eväät oli hyvät ja riittävät.

7.2.4. Wapun julistus
Koivisto kertoi, että
KVTMK ja FTMK olivat julistamassa Wappua amfilla. Julistus luettiin
kääröistä ja paikalla oli hyvin fukseja. Paikalla oli lisäksi esiintyjiä ja
muun muassa provosti puhui. Wappulehti Äpyn rastilla jaettiin
munkkeja ja simaa.
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7.3. Budjetin katsaus
7.3.1. Edustusbudjetin käyttö

Kontio mainitsi, että budjettityökalu ei ole toiminut oikein ja nyt budjetin
kokonaisalijäämä heittää vuosikokouksessa päätetystä budjetista.
Tornivaara mainitsi, että korjattu budjetti voidaan hyväksyttää killan
tulevassa ylimääräisessä kokouksessa. Tornivaara sanoi, että Lassi
Mäkelälle tulisi laittaa viestiä asiasta.

Tornivaara kertoi, että vuosikokous päätti raadin saavan
Hermannisitsilipulle täyden tuen sekä lisäksi koko vuodelle on 3000€
edustusbudjettia käytettävissä. Tornivaara sanoi, että tulisi jakaa myös
toimareille eikä vain raatilaisille. Raati oli samaa mieltä. Tornivaara
esitteli laskuja, kun on 28 kiltaa edustettavana.

Päätös: Muutetaan johtosäntöön edustuslippujen korvaukseksi
raatilaisille 66 % ja toimihenkilöille 50 % lipun hinnasta.

7.4. Jäsenrekisterin ja -maksun muutokset
Tornivaara, esitteli AYY:n Neuvostolle tekemän esityksen jäsenrekisterin ja
-maksun muutoksesta. Esityksessä oli eri vaihtoehtoja eri kokoluokan
yhdistyksille. Kide.app olisi luultavasti helpoin Rakennusinsinöörikillan
kokoiselle yhdistykselle. Keskusteltiin siitä, että AYY mainostaisi kiltojen
yhdistysmaksuportaaleja. Neuvosto ja Rahasto jatkavat asiasta keskutelua
AYY:n kanssa.

7.5. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat
7.5.1. Killan kesäpäivät

Tornivaara kertoi, että päivämäärä killan kesäpäiville on 15.7.
Telegramissa tehdyn kyselyn perusteella. Viime kokouksessa käyty
yhden päivän kesäpäiväehdotus olisi suunnitelmissa tälle kesälle.
Raatilaisten kanssa pohditaan, ketkä pääsevät tapahtumaan niin
voidaan aloittaa suunnittelua.
Päätös: Killan kesäpäivät pidetään 15.7.

8. YHTEISET
8.1. Toimarisitsit

Jokainen järjestettävä osa-alue kävi oman aihealueensa läpi. Kontio kertoi
menuun huomiselle. Martti kertoi ohjelmasta, jossa olisi uudet vastaan vanhat
-kisailua.

Luhtamäki kysyi saako raadilla olla hauskaa huomenna. Tähän raati vastasi
myöntävästi.

Martti kertoi pakkauslistasta tapahtumaa varten.

8.2. Raadin härpäke
Tornivaara kertoi, että sovittu henkselit aikaisemmin. Martti hoitaa tilaamisen ja
kysyi, onko muita tarpeita. Sovittiin, että jätetään muut härpäkkeet pohdintaan.
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9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Ei esille tulleita asioita.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1 Ysvin tilannekatsaus

Karvonen kertoi vuosisopimuksista. SRV:n kanssa ei ole lyöty vielä lukkoon
fuksiexcua. Sopimuksia sovitaan vielä vuosijuhlille ja puolivuosijuhlille.
Grandlund olisi kiinnostunut puolivuosijuhlien sponsoroinnista.
Fuksisitsit on vielä auki, sillä tarkkaa päivää pohditaan vielä.

11. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
11.1. Tiedotteiden käännökset

Peltola mainitsi siitä, että toimikuntia muistutettaisiin tiedotteiden
kaksikielisyydestä. Killassa on paljon ei suomea puhuvia, joten on tärkeää
saada tiedotteista myös englanninkielinen versio

11.2. ENG markkinointi
Peltola kertoi, että Insinööritieteiden korkeakoulu on kuvaamassa
markkinointivideota tiktokkiin. Kiltahuoneelle tarvittaisiin seuraavalla viikolla
ihmisiä kuvausta varten erikseen ilmoitettuna päivänä.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Ei esille tulleita asioita.

13. IE-Perhe
13.1. Ei esille tulleita asioita.

14. FUKSITOIMIKUNTA
14.1. Ei esille tulleita asioita.

15. MAISTERITOIMIKUNTA
15.1. Ei esille tulleita asioita.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Budjettityökalun käyttö

Kontio mainitsi budjettityökalun ongelmasta, jonka takia budjetti oli heittänyt.
Aiheutunut uusien rivien lisäyksestä, joka on rikkonut summakaavan.

16.2. Laskut ja kulukorvaukset
Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat laskut ja kulukorvaukset.

16.3. Kululaskut.fi käyttöoikeudet
Kontio kertoi, että oli puhunut entisen rahastonhoitajan kanssa kululaskut.fi
käyttöoikeuksien antamisesta toiminnantarkastajille.
Päätös: Annetaan käyttöoikeudet kululaskut.fi palveluun
toiminnantarkastajille.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.
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18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ropo ja Wappu

Tornivaara kertoi, että Ropo haluaisi laittaa telttansa IK:n kanssa samalle
alueelle wappuaattona.

19. M.E.T.A.
19.1. Ei muita esille tulleita asioita.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Seuraava kokous pidetään vakiokokousaikaan seuraavan viikon tiistaina klo

16 luokassa 301C (Otakaari 4).

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 18:08.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 28.2.2023
Otakaari 4 LIITE 1
02150 Espoo

Laskut ajalta 22.2.2023 – 24.2.2023

Hyväksytty kokouksessa 28.2.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

AYY Tilavuokrat ajalta 6.2. - 1.3. 300

Matti Viitanen Vujuviikon kiipeilysauna 1.1.1970 160.00

Matti Viitanen Padel lajikokeilu 80.00

Miika Luhtamäki Laskiaisriehan tarvikkeet 68.72

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


